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PROTOKÓŁ NR VIII/2024 

z obrad VIII zwyczajnej sesji Rady Miasta Sopotu 

w dniu 21 listopada 2024 r. 

 

Obecni:  

• zgodnie z listami obecności Radnych 

• oraz: Pani Magdalena Czarzyńska-Jachim Prezydent Miasta, Pan Michał Banacki 

Wiceprezydent Miasta, Pani Magdalena Cieślik Wiceprezydent Miasta, dyrektorzy 

wydziałów UM, pracownicy Urzędu Miasta, kierownicy jednostek organizacyjnych 

miasta, przedstawiciele prasy oraz mieszkańców 

 

Obrady sesji prowadziła Pani Aleksandra Gosk Przewodnicząca Rady Miasta Sopotu. 

 

Ad Pkt 1 

Przewodnicząca Rady Miasta Sopotu Pani Aleksandra Gosk: 

Otworzyła obrady sesji stwierdzając ich prawomocność na podstawie list obecności radnych 

(w załączeniu). Powitała wszystkich zebranych, zaproszonych gości, mieszkańców Sopotu, 

Prezydenta Miasta, Wiceprezydentów Miasta, pracowników Urzędu Miasta oraz Radnych. 

 

Pani Prezydent Magdalena Czarzyńska-Jachim: 

Na wniosek Pana Radnego Piotra Bagińskiego zaproponowała upamiętnienie minutą ciszy 

ofiary wojny w Ukrainie, od której rozpoczęcia minęło już 1000 dni. 

 

Wszyscy zebrani uczcili minutą ciszy ofiary wojny w Ukrainie. 

 

Ad Pkt 2 

Przewodnicząca Rady Miasta Sopotu Pani Aleksandra Gosk: 

Zgłosiła wniosek o zmianę porządku obrad, poprzez przeniesienie z pkt 4.8) projektu uchwały 

(Druk Nr 78) w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXV/586/2022 z dnia 19 maja 2022 roku w 

sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieograniczonego nieruchomości 

gruntowej zabudowanej, położonej w Sopocie przy ulicy Fryderyka Chopina 8, stanowiącej 

własność Gminy Miasta Sopotu i umieszczenie jako ppkt 1 w pkt 4 porządku obrad sesji, 

pozostałe podpunkty otrzymają odpowiednio zmienioną numerację. 

 

Za ww. zmianą porządku obrad tj. przeniesieniem projektu uchwały Druk Nr 78 z pkt 

4.8) i wpisaniem do porządku obrad w pkt. 4.1) głosowało 19 radnych. Zmiana 

porządku obrad została dokonana jednogłośnie. Raport z głosowania imiennego stanowi 

załącznik do protokołu obrad sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Sopotu Pani Aleksandra Gosk: 

Zgłosiła wniosek o zmianę porządku obrad, poprzez przeniesienie projektu uchwały (Druk Nr 

83) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w Sopocie przy ul. 

Fryderyka Chopina 8, i wpisanie do porządku obrad jako pkt 4.2) porządku obrad sesji, 

pozostałe podpunkty otrzymają odpowiednio zmienioną numerację. 

 

Za ww. zmianą porządku obrad tj. przeniesieniem projektu uchwały Druk Nr 83 i 

wpisaniem do porządku obrad w pkt. 4.2) głosowało 20 radnych. Zmiana porządku 

obrad została dokonana jednogłośnie. Raport z głosowania imiennego stanowi załącznik 

do protokołu obrad sesji. 
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Przewodnicząca Rady Miasta Sopotu Pani Aleksandra Gosk: 

Zgłosiła wniosek o zmianę porządku obrad, poprzez przeniesienie projektu uchwały (Druk Nr 

84) w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami 

Sopotu, i wpisanie jako pkt 4.3) porządku obrad sesji, pozostałe podpunkty otrzymają 

odpowiednio zmienioną numerację. 

 

Za ww. zmianą porządku obrad tj. przeniesieniem projektu uchwały Druk Nr 84 i 

wpisaniem do porządku obrad w pkt. 4.3)? głosowało 20 radnych. Zmiana porządku 

obrad została dokonana jednogłośnie. Raport z głosowania imiennego stanowi załącznik 

do protokołu obrad sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Sopotu Pani Aleksandra Gosk: 

Poinformowała, że Pani Prezydent zgłosiła wniosek o dodanie do porządku obrad (II wersji 

projektu uchwały Druk Nr 82) w miejsce projektu uchwały (Druk Nr 82) w sprawie  przyjęcia 

planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych na terenie Gminy Miasta 

Sopotu w roku 2025. 

 

Za ww. zmianą porządku obrad głosowało 19 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Zmiana porządku obrad została dokonana większością głosów. Raport z głosowania 

imiennego stanowi załącznik do protokołu obrad sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Sopotu Pani Aleksandra Gosk: 

Zgłosiła wniosek o dodanie do porządku obrad (II wersji projektu uchwały Druk Nr 79) w 

miejsce projektu uchwały (Druk Nr 79) w sprawie  zmiany uchwały Nr II/3/2024 z dnia 16 

maja 2024 r. w sprawie powołania komisji Rady Miasta Sopotu, ustalenia składów 

osobowych oraz przedmiotu ich działania. 

 

Za ww. zmianą porządku obrad głosowało 20 radnych. Zmiana porządku obrad została 

dokonana jednogłośnie. Raport z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu 

obrad sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Sopotu Pani Aleksandra Gosk: 

Poinformowała, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zgłosiła wniosek o dodanie do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie:  rozpatrzenia skargi na działalność Prezydenta 

Miasta Sopotu (Druk Nr 88). Proponuje dodanie projektu do porządku obrad jako pkt. 4.10, 

dotychczasowy pkt 4.10. otrzyma numer 4.11). 

 

Za dodaniem do porządku obrad ww. projektu uchwały głosowało 20 radnych. Zmiana 

porządku obrad została dokonana jednogłośnie. Raport z głosowania imiennego stanowi 

załącznik do protokołu obrad sesji. 

 

Pan Radny Piotr Meler: 

Przedstawił wniosek Klubu Radnych PiS o dodanie do porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie przeprowadzenia referendum dotyczącego uchylenia uchwały o wyrażeniu zgody na 

sprzedaż miejskiej części terenu hipodromu, który Klub złożył w dniu 20 listopada br. 

 

W dyskusji udział wzięli: Pani Aleksandra Gosk, Pan Jakub Świderski.  

 

Ww. wniosek Klubu Radnych PiS nie został poddany pod głosowanie w tym punkcie 

porządku obrad (został poddany pod głosowanie po pkt 5 porządku obrad). 
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Za zatwierdzeniem zmienionego porządku obrad głosowało 16 radnych, 2 radnych 

głosowało przeciw, 2 radnych wstrzymało się od głosu. Zatwierdzenie zmienionego 

porządku obrad zostało dokonane większością głosów. Raport z głosowania imiennego 

stanowi załącznik do protokołu obrad sesji. 

 

 

Ad Pkt 3 

Przewodnicząca Rady Miasta Sopotu Pani Aleksandra Gosk: 

Zaproponowała zatwierdzenie protokołu obrad VII sesji Rady Miasta Sopotu z dnia 29 

października 2024 roku, który był przesłany Radnym mailem. 

 

W dyskusji udział wzięli: Pan Jakub Świderski, Pani Aleksandra Gosk. 

 

Za zatwierdzeniem bez uwag protokołu obrad VII sesji głosowało 17 radnych, 3 radnych 

wstrzymało się od głosu. Zatwierdzenie protokołu obrad VII sesji zostało dokonane 

większością głosów. Raport z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu 

obrad sesji. 

 

 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Sopotu Pani Aleksandra Gosk: 

Zgłosiła wniosek formalny, aby dla radnych, ograniczyć czas wypowiedzi do 3 minut. 

 

Za ww. wnioskiem formalnym głosowało 15 radnych, 4 radnych głosowało przeciw, 1 

radny wstrzymał się od głosu. Wniosek formalny został przyjęty większością głosów. 

Raport z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu obrad sesji. 

 

 

Pan Radny Piotr Harhaj opuścił obrady sesji. 

 

 

Ad Pkt 4.1) 

Pani Barbara Bianga-Janczukowicz, Pani Roswita Stern, Pani Maria Lepczak-Wysocka, 

Pani Małgorzata Tarasiewicz, Pan Adam Buźniak, Pan Krzysztof Szołoch: 

Przedstawili i uzasadnili projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr 

XXXV/586/2022 z dnia 19 maja 2022 roku w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż w 

drodze przetargu nieograniczonego nieruchomości gruntowej zabudowanej, położonej w 

Sopocie przy ulicy Fryderyka Chopina 8, stanowiącej własność Gminy Miasta Sopotu 

(Druk Nr 78). 

 

Pan Radny Marcin Stefański: 

Przedstawił negatywną opinię Komisji Strategii i Budżetu. 

 

Pani Radna Natalia Pobłocka: 

Przedstawiła negatywną opinię Komisji Architektury i Ładu Przestrzennego. 

 

W dyskusji udział wzięli: Pan dr Jan Daniluk, Pani Aleksandra Gosk, Pan Jakub Świderski, 

Pan Piotr Meler, Pan Jarosław Kempa, Pan Paweł Petkowski, Pan Michał Banacki, Pan 

Grzegorz Wendykowski. 

 



4 
 

Pan Jakub Świderski: 

Zgłosił wniosek formalny o obowiązku zabierania głosu (przez Radnych) przez co najmniej 1 

minutę.  

 

Za ww. wnioskiem formalnym głosowało 3 radnych, 15 radnych głosowało przeciw, 1 

radny wstrzymał się od głosu. Wniosek formalny nie został przyjęty. Raport z 

głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu obrad sesji. 

 

Za podjęciem przedstawionej uchwały głosowało 4 radnych, 13 radnych głosowało 

przeciw, 2 radnych wstrzymało się od głosu. Uchwała nie została podjęta. Raport z 

głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu obrad sesji. 

 

 

Ad Pkt 4.2) 

Pani Joanna Jażdżewska-Reszka: 

Przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości położonej w Sopocie przy ul. Fryderyka Chopina 8 (Druk Nr 83). 

 

Pan Radny Marcin Stefański: 

Przedstawił pozytywną opinię Komisji Strategii i Budżetu. 

 

Pani Radna Natalia Pobłocka: 

Przedstawiła pozytywną opinię Komisji Architektury i Ładu Przestrzennego. 

 

W dyskusji udział wzięli: Pani Maria Lepczak-Wysocka, Pan Jarosław Kempa, Pani Roswita 

Stern, Pan Krzysztof Szołoch, Pan Piotr Meler, Pani Aleksandra Gosk. 

 

Pan Radny Jarosław Kempa: 

Zgłosił wniosek formalny o zakończenie dyskusji po wyczerpaniu listy mówców. 

 

Za ww. wnioskiem formalnym głosowało 16 radnych, 2 radnych głosowało przeciw. 

Wniosek formalny został przyjęty większością głosów. Raport z głosowania imiennego 

stanowi załącznik do protokołu obrad sesji. 

 

W dalszej dyskusji udział wzięli: Pan Piotr Meler, Pani Magdalena Czarzyńska-Jachim, Pan 

Jakub Świderski. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Sopotu Pani Aleksandra Gosk: 

Przedstawiła treść poprawki do projektu uchwały, którą wnioskodawca w imieniu 

mieszkańców wręczył jej podczas obrad sesji oraz zaproponowała przegłosowanie poprawki. 

 

Za przyjęciem przedstawionej poprawki do projektu uchwały głosowało 2 radnych, 15 

radnych głosowało przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu. Poprawka nie została 

przyjęta. Raport z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu obrad sesji. 

 

 

Za podjęciem przedstawionej uchwały głosowało 13 radnych, 5 radnych głosowało 

przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu. Uchwała została podjęta większością głosów. 

Raport z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu obrad sesji. 
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Przewodnicząca Rady Miasta Sopotu Pani Aleksandra Gosk zarządziła przerwę w obradach 

sesji. 

 

Po przerwie radni kontynuowali obrady. 

 

Ad Pkt 4.3) 

Przewodnicząca Rady Miasta Sopotu Pani Aleksandra Gosk oraz Wiceprzewodnicząca 

Rady Miasta Sopotu Pani Grażyna Czajkowska: 

Przedstawiły i uzasadniły projekt uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania 

konsultacji społecznych z mieszkańcami Sopotu (Druk Nr 84). 

 

Pan Radny Marcin Stefański: 

Przedstawił pozytywną opinię Komisji Strategii i Budżetu. 

 

Pan Radny Zbigniew Duzinkiewicz: 

Przedstawił pozytywną opinię Komisji Polityki Społecznej. 

 

Pan Radny Jerzy Smolarek: 

Przedstawił pozytywną opinię Komisji Bezpieczeństwa i Dialogu z Mieszkańcami.  

 

Następnie Rada Miasta przystąpiła do prac nad poprawkami zgłoszonymi do projektu 

uchwały w dniu sesji przez Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Sopotu Pani Aleksandra Gosk: 

Przedstawiła treść poprawki 1 do projektu uchwały. 

 

W dyskusji udział wzięli: Pani Natalia Pobłocka, Pan Piotr Meler, Pani Aleksandra Gosk, Pan 

Jakub Świderski, Pan Paweł Petkowski, Pani Grażyna Czajkowska, Pani Magdalena 

Czarzyńska-Jachim, Pani Magdalena Cieślik. 

 

Za przyjęciem poprawki 1 do projektu uchwały głosowało 3 radnych, 13 radnych 

głosowało przeciw, 2 radnych wstrzymało się od głosu. Poprawka nie została przyjęta. 

Raport z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu obrad sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Sopotu Pani Aleksandra Gosk: 

Przedstawiła treść poprawki 2 do projektu uchwały. 

 

W dyskusji udział wzięli: Pani Natalia Pobłocka, Pani Aleksandra Gosk, Pan Jakub 

Świderski. 

 

Za przyjęciem poprawki 2 do projektu uchwały głosowało 4 radnych, 13 radnych 

głosowało przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu. Poprawka nie została przyjęta. 

Raport z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu obrad sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Sopotu Pani Aleksandra Gosk: 

Przedstawiła treść poprawki 3 do projektu uchwały. 

 

W dyskusji udział wzięli: Pani Grażyna Czajkowska, Pan Piotr Bagiński, Pani Natalia 

Pobłocka, Pan Zbigniew Duzinkiewicz, Pan Jakub Świderski, Pani Aleksandra Gosk. 
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Za przyjęciem poprawki 3 do projektu uchwały głosowało 4 radnych, 13 radnych 

głosowało przeciw, 2 radnych wstrzymało się od głosu. Poprawka nie została przyjęta. 

Raport z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu obrad sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Sopotu Pani Aleksandra Gosk: 

Przedstawiła treść poprawki 4 do projektu uchwały. 

 

W dyskusji udział wzięli: Pan Jakub Świderski, Pani Aleksandra Gosk, Pani Natalia Pobłocka, 

Pani Grażyna Czajkowska. 

 

Za przyjęciem poprawki 4 do projektu uchwały głosowało 3 radnych, 14 radnych 

głosowało przeciw, 2 radnych wstrzymało się od głosu. Poprawka nie została przyjęta. 

Raport z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu obrad sesji. 

 

Pan Radny Piotr Meler: 

Przedstawił treść poprawki bez numeru (dla potrzeb głosowania zapisana jako poprawka 5 do 

projektu uchwały). 

 

W dyskusji udział wzięli: Pani Natalia Pobłocka, Pan Piotr Bagiński, Pan Zbigniew 

Duzinkiewicz, Pan Jakub Świderski. 

 

Pan Wiceprzewodniczący Grzegorz Wendykowski: 

Zgłosił wniosek formalny o zamknięcie dyskusji (nad poprawką).  

 

Za ww. wnioskiem formalnym głosowało 13 radnych, 5 radnych głosowało przeciw. 

Wniosek formalny został przyjęty większością głosów. Raport z głosowania imiennego 

stanowi załącznik do protokołu obrad sesji. 

 

Za przyjęciem poprawki 5 do projektu uchwały głosowało 5 radnych, 13 radnych 

głosowało przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu. Poprawka nie została przyjęta. 

Raport z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu obrad sesji. 

 

W dyskusji udział wzięli: Pani Barbara Brzezicka, Pan Paweł Petkowski, Pani Grażyna 

Czajkowska, Pani Magdalena Cieślik, Pan Jakub Świderski, Pani Natalia Pobłocka.  

 

Za podjęciem przedstawionej uchwały głosowało 16 radnych, 3 radnych wstrzymało się 

od głosu. Uchwała została podjęta większością głosów. Raport z głosowania imiennego 

stanowi załącznik do protokołu obrad sesji. 

 

 

Ad Pkt 4.4) 

Pani Justyna Kisielewska 

Przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sopotu 

na rok 2024 (Druk Nr 81). 

 

Pan Radny Marcin Stefański: 

Przedstawił pozytywną opinię Komisji Strategii i Budżetu. 

 

Pan Radny Zbigniew Duzinkiewicz: 

Przedstawił pozytywną opinię Komisji Polityki Społecznej. 
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Pan Radny Jarosław Zawada: 

Przedstawił pozytywną opinię Komisji Turystyki, Uzdrowiska i Ochrony Środowiska. 

 

Pan Radny Jerzy Smolarek: 

Przedstawił pozytywną opinię Komisji Bezpieczeństwa i Dialogu z Mieszkańcami.  

 

Pani Radna Barbara Brzezicka: 

Przedstawiła pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej i Polityki Mieszkaniowej. 

 

W dyskusji udział wzięli: Pan Piotr Meler, Pani Magdalena Czarzyńska-Jachim, Pan Jakub 

Świderski. 

 

Za podjęciem przedstawionej uchwały głosowało 15 radnych, 2 radnych wstrzymało się 

od głosu. Uchwała została podjęta większością głosów. Raport z głosowania imiennego 

stanowi załącznik do protokołu obrad sesji. 

 

 

Ad Pkt 4.5) 

Pan Marek Mizera: 

Przedstawił i uzasadnił projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu potrzeb w zakresie 

wykonywania prac społecznie użytecznych na terenie Gminy Miasta Sopotu w roku 

2025 (II wersja Druku Nr 82). 

 

Pan Radny Marcin Stefański: 

Przedstawił pozytywną opinię Komisji Strategii i Budżetu. 

 

Pan Radny Zbigniew Duzinkiewicz: 

Przedstawił pozytywną opinię Komisji Polityki Społecznej. 

 

Za podjęciem przedstawionej uchwały głosowało 17 radnych, 1 radny wstrzymał się od 

głosu. Uchwała została podjęta większością głosów. Raport z głosowania imiennego 

stanowi załącznik do protokołu obrad sesji. 

 

 

Ad Pkt 4.6) 

Pan Krzysztof Jałoszyński: 

Przedstawił i uzasadnił projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

usuwanie i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg na parkingach strzeżonych 

oraz kosztów powstałych w wyniku odstąpienia od dyspozycji usunięcia pojazdu w roku 

2025. (Druk Nr 76) oraz przedstawił autopoprawkę do projektu uchwały. 

 

Pan Radny Marcin Stefański: 

Przedstawił pozytywną opinię Komisji Strategii i Budżetu. 

 

Pani Radna Barbara Brzezicka: 

Przedstawiła pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej i Polityki Mieszkaniowej. 

 

Za podjęciem przedstawionej uchwały z autopoprawką głosowało 18 radnych. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie. Raport z głosowania imiennego stanowi załącznik do 

protokołu obrad sesji. 
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Ad Pkt 4.7) 

Pani Grażyna Brunn-Miętkiewicz, Pani Katarzyna Kucz-Chmielecka oraz Pan Paweł 

Skrzywanek: 

Przedstawili i uzasadnili projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do 

realizacji przedsięwzięcia pn. „Utworzenie Sopockiego Centrum Kuracyjnego” w 

formule partnerstwa publiczno – prywatnego (Druk Nr 77). 

 

Pan Radny Marcin Stefański: 

Przedstawił pozytywną opinię Komisji Strategii i Budżetu. 

 

Pan Radny Zbigniew Duzinkiewicz: 

Przedstawił pozytywną opinię Komisji Polityki Społecznej. 

 

Pan Radny Jarosław Zawada: 

Przedstawił pozytywną opinię Komisji Turystyki, Uzdrowiska i Ochrony Środowiska. 

 

W dyskusji udział wzięli: Pan Jakub Świderski, Pan Michał Banacki, Pan Piotr Meler, Pani 

Aleksandra Gosk, Pan Paweł Petkowski, Pani Magdalena Czarzyńska-Jachim, Pani Natalia 

Pobłocka, Pan Krzysztof Szołoch, Pan Adam Buźniak.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Sopotu Pani Aleksandra Gosk: 

Przedstawiła treść poprawki do projektu uchwały, którą wnioskodawca w imieniu 

mieszkańców wręczył jej podczas obrad sesji oraz zaproponowała przegłosowanie poprawki. 

 

Za przyjęciem przedstawionej poprawki do projektu uchwały głosowało 3 radnych, 14 

radnych głosowało przeciw, 2 radnych wstrzymało się od głosu. Poprawka nie została 

przyjęta. Raport z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu obrad sesji. 

 

Za podjęciem przedstawionej uchwały głosowało 16 radnych, 3 radnych głosowało 

przeciw. Uchwała została podjęta większością głosów. Raport z głosowania imiennego 

stanowi załącznik do protokołu obrad sesji. 

 

 

Ad Pkt 4.8) 

Pani Maja Macur: 

Przedstawił i uzasadnił projekt uchwały w sprawie uchwalenia aktualizacji projektu 

założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy 

Miasta Sopotu (Druk Nr 80). 

 

Pan Radny Marcin Stefański: 

Przedstawił pozytywną opinię Komisji Strategii i Budżetu. 

 

Pani Radna Barbara Brzezicka: 

Przedstawiła pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej i Polityki Mieszkaniowej. 

 

Pan Radny Jarosław Zawada: 

Przedstawił pozytywną opinię Komisji Turystyki, Uzdrowiska i Ochrony Środowiska. 

 

W dyskusji udział wzięli: Pan Piotr Bagiński, Pan Piotr Kurdziel, Pani Grażyna Czajkowska. 

 



9 
 

Za podjęciem przedstawionej uchwały głosowało 17 radnych. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie. Raport z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu obrad 

sesji. 

 

 

Ad Pkt 4.9) 

Pan Radny Jakub Świderski w imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość: 

Przedstawił i uzasadnił projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych dotyczących refulacji piasku z dna morza pomiędzy plażą a Przystanią 

Morską Molo w Sopocie (Druk Nr 85). 

 

Pan Radny Marcin Stefański: 

Przedstawił negatywną opinię Komisji Strategii i Budżetu. 

 

W dyskusji udział wzięli: Pani Aleksandra Gosk, Pani Magdalena Czarzyńska-Jachim, Pan 

Piotr Kurdziel, Pan Piotr Bagiński, Pani Natalia Pobłocka, Pan Jakub Świderski, Pan 

Grzegorz Wendykowski.  

 

Pan Wiceprzewodniczący Grzegorz Wendykowski: 

Zgłosił wniosek formalny o zakończenie dyskusji. 

 

Za wnioskiem formalnym o zakończenie dyskusji głosowało 15 radnych, 2 radnych 

głosowało przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu. Wniosek formalny został przyjęty 

większością głosów. Raport z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu 

obrad sesji. 

 

Za podjęciem przedstawionej uchwały głosowało 3 radnych, 14 radnych głosowało 

przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu. Uchwała nie została podjęta. Raport z 

głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu obrad sesji. 

 

 

Ad Pkt 4.10) 

Pan Piotr Kurdziel Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

Przedstawił i uzasadnił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Prezydenta Miasta Sopotu (Druk Nr 88). 

 

W dyskusji udział wziął Pan Michał Banacki. 

 

Za podjęciem przedstawionej uchwały głosowało 19 radnych. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie. Raport z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu obrad 

sesji. 

 

 

Ad Pkt 4.11) 

Pani Aleksandra Gosk Przewodnicząca Rady Miasta Sopotu: 

Przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/3/2024 z 

dnia 16 maja 2024 r. w sprawie powołania komisji Rady Miasta Sopotu, ustalenia 

składów osobowych oraz przedmiotu ich działania (II wersja Druku Nr 79). 

 

W dyskusji udział wziął Pan Jakub Świderski. 
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Za podjęciem przedstawionej uchwały głosowało 17 radnych, 1 radny wstrzymał się od 

głosu. Uchwała została podjęta większością głosów. Raport z głosowania imiennego 

stanowi załącznik do protokołu obrad sesji. 

 

 

Ad Pkt 5 

Pani Alicja Jędrkowiak: 

Przedstawiła informację o oświadczeniach majątkowych złożonych Prezydentowi Miasta. 

 

Pani Aleksandra Gosk Przewodnicząca Rady Miasta Sopotu: 

Przedstawiła informacje o oświadczeniach majątkowych: 

• Prezydenta Miasta, Przewodniczącej Rady Miasta oraz Przewodniczącego Rady 

Miasta poprzedniej kadencji, 

• Radnych. 

 

 

 

Pani Aleksandra Gosk Przewodnicząca Rady Miasta Sopotu: 

Zgłosiła wniosek o dodanie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia 

referendum dotyczącego uchylenia uchwały o wyrażeniu zgody na sprzedaż miejskiej części 

terenu hipodromu, zgodnie z wnioskiem z dnia 20 listopada br. Klubu Radnych Prawa i 

Sprawiedliwości. 

 

W dyskusji udział wziął Pan Jakub Świderski. 

 

Za dodaniem do porządku obrad ww. projektu uchwały głosowało 3 radnych, 16 

radnych głosowało przeciw. Zmiana porządku obrad nie została dokonana. Raport z 

głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu obrad sesji. 

 

 

Ad Pkt 6 

Wolne wnioski. 

 

Pan Jakub Świderski: 

Zbliża się czas, kiedy będziemy mieli lodowisko na molo. Kiedy jeszcze administratorem 

lodowiska było Kąpielisko Morskie Sopot dla rodzin wielodzietnych była specjalna ulga 

dodatkowych 50% na bilety, co jest zapisane w uchwale w sprawie ogłoszenia tekstu 

jednolitego uchwały rady miasta z 2013 r. w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Miasta 

Sopotu Programu „ Sopocka Karta Rodziny 3+ ”. W tej uchwale jest w § 4 w pkt 1 w ppkt 4 

jest wskazane, iż … 

 

Pani Przewodnicząca: 

Poprosiła o przedstawienie sprawy na piśmie. 

Wiemy, że chodzi o zmianę ulg dla rodzin wielodzietnych. 

 

Pan Jakub Świderski: 

Poinformował, że nie chodzi o zmianę ulgi, tylko o to, że jeszcze 3 lata temu w cenniku, który 

był na molo było tak, że była cena zwykła, cena dla posiadaczy karty sopockiej i cena dla 

posiadaczy sopockiej karty dużych rodzin, a od dwóch lat jest tylko cena regularna dla 
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wszystkich i cena  dla posiadaczy karty sopockiej. W poprzednich dwóch latach od tej 

regularnej ceny dla posiadaczy karty sopockiej była ulga 50% dla rodzin 3+ i muszę 

powiedzieć, że naprawdę było to wówczas niemalże towarzyskie bardzo dla rodzin 

wielodzietnych miejsce spotkań, gdyż dzieci mogły korzystać z tego lodowiska w gruncie 

rzeczy za 3,5 zł za godzinę, czyli było to właściwie prawie darmowe, co naprawdę 

spowodowało, że bardzo dużo ludzi korzystało. Teraz jest okej, 8 czy 10 zł było ostatnio. To 

nie jest dużo, ale jeżeli były dzieci, albo rodziny, które w 3 czy 4 osoby przychodziły po 3 lub 

4 razy w tygodniu to była kwestia wydania albo 100 zł na miesiąc, albo w gruncie rzeczy 300 

albo 400, więc prosiłbym Panią Prezydent, aby w umowie, bo rozumiem, że jest najemca, 

który realizuje na zlecenie miasta ten projekt, bo to nie jest nasze lodowisko, abstrahując od 

tego, żeby kupić swoje lodowisko,  mówię specjalnie do naszych łyżwiarzy w radzie miasta, 

prosiłbym, aby dopilnować, aby w cenniku była specjalna ulga – dodatkowe 50% dla rodzin 

3Plus.  

  

Pan Jarosław Kempa: 

Ile mamy schronów, czy one wszystkie funkcjonują i dla ilu mieszkańców jest miejsce w 

schronach? I czy przyszłości planuje się też budowę takich obiektów?  

 

Pani Prezydent Magdalena Czarzyńska-Jachim  

To było w przestrzeni medialnej, ale czekamy też na nową ustawę o obronie cywilnej, która to 

będzie porządkować i mają być środki centralne na budowę bardziej miejsc schronień, bo 

jakby te schrony, które są na terenie Sopotu one stanowią zabezpieczenie dla około 10% 

mieszkańców i one są w ewidencji Wojewody i Państwowej Straży Pożarnej, bo takie były 

zmiany ustawowe. Czekamy wszyscy samorządowcy na tą nową ustawę o obronie cywilnej, 

na wykonawcze zarządzenia i przede wszystkim na środki, bo tam ma być zobowiązanie dla 

deweloperów, że jak budują budynek to parking podziemny musi spełniać wymogi miejsca 

schronienia, bo to nie jest schron. W całej Polsce mniej więcej nasycenie schronami wynosi 

10% mieszkańców + oczywiście są miejsca schronienia.  

Chciałam wszystkich radnych zaprosić na 9 grudnia, chcemy zrobić dużą prezentację 

pokazującą prace zespołu smart, tutaj będzie to głównie Pani Wiceprezydent, różnych 

narzędzi, które chcemy wprowadzić. Godzinę i miejsce podamy Państwu szczegółowo.  

Chciałam poinformować i podziękować pracownikom socjalnym, dzisiaj jest ich święto, więc 

nie tylko za codzienną pracę, ale też za to, że z własnej inicjatywy odpowiedzieli na apel 

samorządu w Głuchołazach i od początku tygodnia troje pracowników pracuje tam 

codziennie, pomagając w wypełnianiu wszystkich wniosków, tak żeby mieszkańcy mogli jak 

najszybciej otrzymać zasiłki powodziowe, bo sytuacja jest naprawdę bardzo dramatyczna, w 

związku z tym z życzeniami dla wszystkich pracowników socjalnych podziękowania za ich 

własną inicjatywę.  

 

 

Na tym obrady VIII zwyczajnej sesji Rady Miasta Sopotu zakończyły się. 

 

Protokołowała: 

Beata Szetela 

 


